

Introduction

Applicants will be allocated a time slot for modification of programme choices after the release of HKDSE Examination results. You can view your allocated time slot for modification of programme choices in your JUPAS account from the specified date.

The allocated time slot for each applicant CANNOT be changed under any circumstances.

Within your allocated time slot, you may modify your programme choices **ONCE** only, free of charge in any of the following options:

- **REPLACE** a maximum of 5 programme choices on the programme choice list with new programmes / **ADD** a maximum of 5 new programmes to the original programme choice list (as long as the total number of programme choices does not exceed 20); and / or
- **REARRANGE** the order of the programme choices; and / or
- **DELETE** programmes from the programme choice list.

For more information, please refer to <u>"Modification of Programme Choices (after Release of HKDSE Examination Results)"</u> and <u>"FAQ"</u>.

Should there be any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

簡介

申請人均會獲分配一個個人時段,供其於香港中學文憑考試成績公佈後修 改課程選擇。你應於指定日期起於你的「大學聯招辦法」帳戶內查閱獲分 配修改課程選擇的個人時段。

於任何情況下,已分配的個人時段均不能更改。

你可於獲分配的個人時段內以下列任何方式免費修改你的課程選擇一次:

- 以新課程取代課程選擇名單上最多 5 項課程選擇/增選最多 5 項新課程至原有的課程選擇名單上(惟全部課程選擇不得多於 20 項);
 及/或
- 重新排列已選報課程選擇的優先次序;及/或
- **刪除**課程選擇名單上的課程。

有關詳情·請瀏覽「大學聯招辦法」網站的<u>「修改課程選擇(香港中學文</u> 憑考試成績公佈後)」及「常見問題」。

此中文版本為英文版本譯本·如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之 處,概以英文版本為準。

Last updated on 25 June 2025 於 2025 年 6 月 25 日更新

© 2025 JUPAS All rights reserved Page 1 / 3



Flowchart of Modification of Programme Choices After Release of HKDSE Examination Results

於香港中學文憑考試成績公佈後修改課程選擇流程圖

Section 7.3 部分

Check Allocated Time Slot for Modification of Programme Choices 查閱修改課程選擇的個人時段

Section 7.4 部分
Submit Request for Modification of Programme Choices

Go To "My DRAFT Programme Choices" 確認聲明及前往「My DRAFT Programme Choices」 Replace Selected Programme Choices / Add New Programmes 取代已選報的課程選擇/增選新課程 Rearrange the Order of Programme Choices 重新排列課程選擇的優先次序 Delete Programme Choices 刪除課程選擇 Restore Programme Choices as at the Deadline for Updating of Programme Choices 回復至更新課程選擇限期時的課程選擇 Submit Programme Choices 遞交課程選擇 View "My CONFIRMED Programme Choices" 查閱「My CONFIRMED Programme Choices」

Submit Request for Resubmission of Modification of Programme Choices 遞交重新修改課程選擇的申請

Section 7.5 部分

P.4
Pay Resubmission Fee 繳交修改費用
P.6
Credit Card 信用卡
P.7
FPS 轉數快
P.6
PPS b轉數快
P.6
PPS by Internet 繳費靈網上服務
Programme Choices 重新遞交修改課程選擇
P.9
Check Payment Status 查閱付款狀況

© 2025 JUPAS All rights reserved Page 2 / 3



View Allocated Time Slot 查閱個人時段

1. View your allocated time slot for modification of programme choices on the homepage of your JUPAS account.

You may <u>modify your programme choices</u> **ONCE** only, free of charge via your JUPAS account within your allocated time slot.

於「大學聯招辦法」帳戶首頁查閱你獲分配修改課程選擇的個人時段。 其後你可於你的個人時段內透過你的「大學聯招辦法」帳戶免費<u>修改你的課程</u> 選擇一次。



© 2025 JUPAS All rights reserved Page 3 / 3